
 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765. 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2014. november hó 11-
én (kedden) 14.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 
Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 
  Aratóné Vágner Margit alpolgármester 
  Békési Mihály képviselő 
  Puju János Zoltán képviselő 
  Szabó László képviselő 
  Váradi Mária képviselő 
  
 
Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
 Szabó Tibor aljegyző 
 Nagy Istvánné  (Dobozi Általános Iskola) 
 Sztojka Tibor, a DCNÖ elnöke 
 Zsigmond Károly (Dobozi Általános Iskola igazgatója) 
 Takácsné Molnár Ilona (Dobozi Gondozási Központ) 
 Orodán Mária  (a Bölcsöde vezetője) 
 Czinanó János 
 Szabó János (a Dobozi Polgárőr Egyesület elnöke) 
 Nyisztor Mihályné (a Postahivatal vezetője) 
 Dézsi Ferenc (a Dobozi Víziközmű Társulat elnöke) 
 Szabó Anikó védőnő 
 Hursán Dominika védőnő 
 Futakiné Debreczeni Ilona 
 Sztojkáné Boros Ildikó 
 Nagy Károly 
 Pujuné Deme Anita (a Dobozi Mesekert Óvoda vezetője) 
 
   
Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzata 
szerint 
 
Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 
megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes. A hét képviselőből 
hat jelen van, Hidvégi Julianna képviselő asszony előre jelezte, hogy kötelező 
továbbképzési kötelezettség teljesítése miatt távol marad az ülésről, ezért ő igazoltan 
van távol.  A napirendre a kiküldött meghívó szerint teszek javaslatot és a zárt ülés 
napirendi pontjait zárt ülésen tárgyalja meg a Képviselő-testület a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46.§ (2) bekezdése alapján. 
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Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata a 
napirenddel kapcsolatban? 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 
kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 
 
A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt és zárt ülésének 
napirendjére a következő javaslatot tette:  
 
Nyílt ülés: 
 
1.) Tájékoztató a két ülés között történtekről 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
2.) Jelentés a lejárt határidejű határozatokról 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
3.) A Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete és Szervei Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletének módosítása, döntés a 
Dobozi Cigány Nemzetiségi Önkormányzattal kötött megállapodás felülvizsgálatával 
kapcsolatban 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
                    Szabó Tibor aljegyző 
 
4.) ALFÖLDVÍZ Zrt. Eszközgazdálkodási Szabályzat módosítása 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
5.) ALFÖLDVÍZ Zrt Bérleti üzemeltetési szerződés módosítása 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
6.) Önkormányzat jogi képviselete 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
7.) Dobozi Hírmondó szerkesztőjének megbízatása 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
8.) A Dobozi Általános Iskola körzethatárának meghatározására vonatkozó tervezet 
véleményezése 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
9.) II. félévi munkaterv kiegészítése 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
10.) Invitel béreltvonali internet szerződésének hosszabbítása 
      Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
11.) Bejelentések 
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12.) Kérdések, interpellációk 
 
 
Zárt ülés: 
 
1.) Döntés első lakáshoz jutó házaspárok támogatására beadott kérelmekről 
     Előadó: Szociális és Gyermekügyek Bizottsága 
 
2.) Köztemetés elbírálása 
     Előadó: Szociális és Gyermekügyek Bizottsága 
 
3.)  Bejelentések 
 
4.) Kérdések, interpellációk 
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
– a napirendi javaslatot elfogadta. 
 
Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az I. napirendi pont tárgya: Tájékoztató a két ülés között történtekről 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: 2014. október 21-én Védelmi Bizottsági ülésen vettem 
részt, amely a békéscsabai járás területére vonatkozóan lett megtartva elsősorban a téli 
felkészülésről és az egyéb aktuális feladatokról, teendőkről esett szó. 
 
Október 22-én és 27-én a Járási Munkaügyi Központban tettem látogatást. A 
Munkaügyi Központ vezetőjével a közfoglalkoztatási programokkal kapcsolatban 
egyeztettem, illetve kértem, hogy amennyiben lehetséges, akkor az év hátralévő 
részében is induljanak Dobozon közfoglalkoztatási programok, ugyanis az a rendkívül 
súlyos helyzet állt elő, hogy október 31-én 74 főnek, november 30-án újabb 20 főnek jár 
le a közfoglalkoztatási szerződése, és a korábban beadott kérelmekre 10 főt biztosított 
november 3-tól a Munkaügyi Központ, 20 fő szerepelt a kérelemben, ebből 10 főt 
kapott. További 30 fő decembertől képzésen vehet részt és decembertől ismételten 10 fő 
foglalkoztatására nyílik lehetőség. Én próbáltam fokozottan arra irányítani a figyelmét a  
Munkaügyi Központ vezetőjének, aki természetesen meg is értett, hogy a munka nélkül 
maradt közfoglalkoztatottakat mindenképpen szeretnénk még a 2014. évben újra 
foglalkoztatni. Erre határozott ígéretet kaptam, jelen pillanatban kérelmünk elbírálásra 
vár, 80 fő közfoglalkoztatási lehetőségét kértük. 
 
Október 28-án a Kormánymegbízott Úrnál, Gajda Róbert úrnál tettem bemutatkozó 
látogatást, 31-én pedig Dr. Kovács József országgyűlési képviselő úrral folytattam 
megbeszéléseket.  
 
November 4-én a Békési Kistérségi Társulás alakuló ülésén vettem részt, amelyen a 
Pénzügyi Bizottság elnökének választottak meg. 
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November 6-án megbeszélést folytattam a Békés Megyei Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság vezetőjével és a Békéscsabai Tűzoltóság vezetőjével. 
 
Október 27-én és november 7-én a szennyvízberuházással kapcsolatos kooperációs 
megbeszélésen vettem részt, 10-én a Megyei Önkormányzat elnökével folytattam 
megbeszélést, különös tekintettel a fejlesztési források igénybevételére, illetve az egyéb 
más pályázati lehetőségekről is szó volt. Én ennyiben kívántam tájékoztatni a Tisztelt 
Képviselő-testületet a két ülés közötti eseményekről.  
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az II. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt határidejű határozatokról 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos jelentés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Egy határozatot szeretnék kiegészíteni, a 
162/2014.(IX.30.) számú Képviselő-testületi határozatot, a szociális célú tűzifa 
programmal kapcsolatban.  Az Önkormányzat 1002 m³ tűzifára nyújtott be igénylést, 
községünk e célra 8.267.700,- Ft-ot nyert, így ez 465 m³ tűzifa megvásárlására nyújt 
lehetőséget. A mai napon a DALERD Zrt-hez benyújtásra került a fa megvásárlási 
igénybejelentés. Ezzel kapcsolatban a Szociális és Gyermekügyek Bizottságának, illetve 
a Képviselő-testületnek lesznek még további feladatai, hiszen a jelenlegi szociális tűzifa 
rendeletet kell felülvizsgálni, módosítani, van egy pici változás, és a bizottságnak pedig 
a szétosztást kell majd elbírálni. 
Megtárgyalta a jelentést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem elnök asszonyt, hogy 
ismertesse a Bizottság véleményét. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk a 
jelentést megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése, véleménye, 
más javaslata a jelentéssel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
– a következő határozatot hozta: 
 

179/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
jegyzőkönyv mellékletét képező lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja. 
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A III. napirendi pont tárgyalása: 
 
A III. napirendi pont tárgya: A Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testülete és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati 
rendeletének módosítása, döntés a Dobozi Cigány Nemzetiségi Önkormányzattal kötött 
megállapodás felülvizsgálatával kapcsolatban 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
  Szabó Tibor aljegyző 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Doboz Nagyközség Önkormányzata és a Dobozi Cigány 
Nemzetiségi Önkormányzat a nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény  (a 
továbbiakban: Nekt.) 80.§-ában részletezett, a nemzetiségi önkormányzat személyi és tárgyi 
feltételeit biztosító megállapodást kötött 2012-ben. A jelenleg érvényben lévő megállapodást a 
Nekt. 80.§ (2) bekezdése alapján minden év január 31. napjáig, általános vagy időközi választás 
esetén az alakuló ülést követő harminc napon belül felül kell vizsgálni. Az államháztartásról 
szóló 2011. évi CXCV. törvény módosulása és az önkormányzatnál bekövetkezett személyi 
változás miatt célszerű új megállapodást elfogadni. 
A változásokat szeretném ismertetni, ami a korábbi együttműködési megállapodáshoz 
képest jelentkezik. Jogszabályváltozás miatt törlésre kerül a helyi önkormányzatokról 
szóló 1990. évi LXV. törvényre való hivatkozás, mivel a törvény már hatályon kívül lett 
helyezve. A II. pontban a költségvetési határozat elkészítésének és elfogadásának 
rendjében törlésre került a költségvetési koncepció elkészítésével kapcsolatos 
rendelkezés, mivel a jogszabályi változások alapján megszűnt a költségvetési 
koncepciókészítési kötelezettség mind a települési, mind pedig a nemzetiségi 
önkormányzatok tekintetében. Az 5. pontban a beszámolási kötelezettség teljesítésének 
rendje, ami változott, a féléves beszámolót, illetve a költségvetés teljesítéséről szóló 
háromnegyed éves tájékoztatót is hatályon kívül helyezték az államháztartási 
törvényben, tehát nem kell készíteni sem féléves, sem háromnegyed éves tájékoztatót. 
Ennek a leírása kerülne ki magából az együttműködési megállapodásból. A III. 
pontjában az együttműködési megállapodásnak van részletezve a költségvetési 
gazdálkodás bonyolításának rendjével kapcsolatos szabályok, szabályozás, amelyben a 
kötelezettségvállalás, pénzügyi ellenjegyzés, teljesítésigazolás, érvényesítés, illetve 
utalványozás feladatai vannak részletezve, nevesítetten az egyes jogkörök gyakorlóira, 
tehát az ügyintézőkhöz kapcsolódó feladatok szerepelnek magában a megállapodásban. 
Az V. pontban a vagyoni és számviteli nyilvántartás, adatszolgáltatás rendjével 
kapcsolatban, itt pedig az önkormányzat rendeleteivel kapcsolatos változások kerültek 
feldolgozásra. Én az együttműködési megállapodással kapcsolatban ennyit szerettem 
volna elmondani és átadom a szót az aljegyző úrnak. 
 
Szabó Tibor aljegyző: Köszönöm szépen. A képviselő-testület Szervezeti és Működési 
Szabályzatának felülvizsgálata során, néhány helyen módosításra van szükség. A 4. §-
ban két helyen, a (4) és (5) bekezdést illetően, A (4) az a belső ellenőrzési feladatokat 
ellátó személyről szól, az (5) pedig az egészségügyi alapellátás körébe tartozó 
háziorvosi felnőtt és gyermekorvosi ügyeletről. Ezek már megváltoztak a korábbi 
állapothoz képest. A rendelet 7. § (8) bekezdése szólt arról, hogy a testületi ülés 
meghívóját hány nappal kell az ülés előtt megküldeni. A polgármester úr javaslatára a 
korábbi 5 nappal szemben most már ez 3 nap lesz. A módosítás következő eleme az a 
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30.§ (2) bekezdését érinti, itt az alpolgármesternek a fogadóórájáról volt szó, ez a 
rendelkezés hatályát veszti. És ezen kívül az SZMSZ három mellékletét is módosítani 
kellett. A 2. melléklet szól a Képviselő-testület által létrehozott bizottságok feladatiról, 
itt jogszabályváltozás miatt, a Közbeszerzési törvény változásai miatt elsősorban a 
Közbeszerzési bizottságról szóló részt kellett módosítani. A következő melléklet a 
polgármester úr által korábban részletesen elmondott együttműködési megállapodás, 
illetve még egy melléklet van, ami változott, az pedig az eredeti rendelet 4. melléklete, 
itt az önkormányzat alaptevékenységi besorolása, illetve a kormányzati funkció 
megnevezése van taglalva, ez pedig az Államkincstár által vezetett törzskönyvi 
nyilvántartás változása alapján kellett módosítani. Köszönöm szépen, ennyit szerettem 
volna kiegészítésként elmondani. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése, észrevétele 
a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönjük szépen. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
megtárgyalta a tegnapi ülésén, kérem képviselő asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság 
véleményét. 
 
Váradi Mária, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a bizottságunk az 
előterjesztést, a határozati javaslatot és rendelet-tervezetet megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta 
és elfogadásra javasolta így külön tárgyalva a Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Kérem a Képviselő-testületet, hogy 
szavazzunk az Együttműködési Megállapodás elfogadásáról az előterjesztés szerinti 
változatlan tartalommal.  
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
 

180/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat 
 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megköti a 
Dobozi Cigány Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületével a 
határozat mellékletét képező együttműködési megállapodást, egyben 
felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Köves Mihály polgármester 

 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Kérem a Képviselő-
testületet, hogy szavazzunk a Szervezeti és Működési Szabályzat elfogadásáról 
az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
elfogadta a 11/2014. (XI.12.) önkormányzati rendeletet. 
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11/2014.(XI.12.) önkormányzati rendelet 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
11/2014.(XI.12.) önkormányzati rendeletét Doboz Nagyközség 
Önkormányzata Képviselő-testülete és Szervei Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 2/2014.(II.14.), 16/2013.(XI.29.), 
7/2013. (III.29), 4/2013.(II.15.), 17/2012.(IX.14.) és 12/2012.(VI.22.) 
önkormányzati rendeletével módosított 12/2011. (XI. 30.) 
önkormányzati rendelete módosításáról. 

 
Az önkormányzati rendelet teljes szövegét ezen jegyzőkönyv melléklete tartalmazza. 
 
A IV. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IV. napirendi pont tárgya: ALFÖLDVÍZ Zrt. Eszközgazdálkodási Szabályzat 
módosítása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Különböző jogszabályi és egyéb változások szükségessé 
tették az Önkormányzat és az ALFÖLDVÍZ Zrt. között létrejött Üzemeltetési Szerződés 
mellékletét képező Eszközgazdálkodási szabályzat módosítását, melyet az 
ALFÖLDVÍZ Zrt. megküldött. Az ALFÖLDVÍZ Zrt. Igazgatósága 2014. június 26. 
napján tárgyalta meg a módosítást, de ezt minden tagönkormányzatnak is el kell 
fogadni. 
3 pontban lehet összefoglalni, hogy mi változott az Eszközgazdálkodási Szabályzatban: 
Az első pont a Tárgyi Eszközök Működtetésének Általános Szabályai 1. Üzemeltetés 
pontja pontosításra került 
A második módosítás a műszaki (számviteli) megosztásának alapelvei pontban 
meghatározásra került a vagyongazdálkodási igazgató hatásköre. 
A harmadik változás a szabályzat legutolsó módosításához képest az új technológiáknak 
megfelelően néhány műszaki elem került aktualizálásra. 
 
Az Igazgatóság 81/2014.(VI.26.) számú igazgatósági határozatában elfogadta az 
Eszközgazdálkodási szabályzat módosítását., de az egységes szerkezetbe foglaláshoz 
szükséges az ellátásért felelős jognyilatkozata. 
 
Javaslom az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását, mely így szól: „Doboz 
Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a határozat mellékletét 
képező „Eszközgazdálkodási szabályzat módosításokkal egységes szerkezetben” című 
dokumentumot, és egyben felhatalmazza a polgármestert az erről szóló nyilatkozat 
aláírására.” 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata 
a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
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Megadom a szót Váradi Mária képviselő asszonynak a bizottsági vélemény 
ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 
megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek.  
 
Köves Mihály polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem szavazzunk a 
határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal. 
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
 

181/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
határozat mellékletét képező „Eszközgazdálkodási szabályzat 
módosításokkal egységes szerkezetben” című dokumentumot, egyben 
felhatalmazza a polgármestert az erről szóló nyilatkozat aláírására. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 
 

 
Az V. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az V. napirendi pont tárgya: ALFÖLDVÍZ Zrt Bérleti üzemeltetési szerződés 
módosítása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Az írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester:  Az Alföldvíz Zrt. Igazgatósága tájékoztatta az 
önkormányzatokat arról, hogy az önkormányzat és a társaság között hatályban lévő 
bérleti üzemeltetési szerződés mely rendelkezéseinek módosítása szükséges. Ez öt 
pontban rögzítette:  
Az első pontja a változásnak a víziközmű-üzemeltetéssel kapcsolatos bérleti- és 
vagyonkezelési díjak elszámolásának feltételei. 
A második a Víziközmű fejlesztési hozzájárulás megfizetésére, nyilvántartására 
vonatkozó rendelkezések. 
A harmadik a hibaelhárítással összefüggő értéknövelő felújításokra vonatkozó 
rendelkezések. 
A negyedik változás a Víziközmű-vagyonnal folytatott víziközmű-szolgáltatáson kívüli 
vállalkozási tevékenység. 
Az ötödik a víztornyokon elhelyezett antennákkal kapcsolatos vagyonhasznosítási 
jutalékára vonatkozó rendelkezés módosítása. 
A módosítások indokait a mellékelt dokumentumok tartalmazzák. 
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Javaslom az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását, mely így szól: „Doboz 
Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a határozat mellékletét 
képező „BÉRLETI-ÜZEMELTETÉSI SZERZŐDÉS módosítása” című dokumentumot, 
egyben felhatalmazza a polgármestert annak aláírására.” 
 
Köves Mihály polgármester: Van- e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Ezt a napirendi pontot megtárgyalta a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság, kérem a véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Bizottságunk 
megtárgyalta az előterjesztést, egyhangúlag elfogadtuk és elfogadásra javasoljuk a 
határozati javaslatot. 
 
Köves Mihály polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem szavazzunk a 
határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
– a következő határozatot hozta: 
 

182/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat  
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
határozat mellékletét képező „BÉRLETI-ÜZEMELTETÉSI 
SZERZŐDÉS módosítása” című dokumentumot, egyben 
felhatalmazza a polgármestert annak aláírására. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A VI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VI. napirendi pont tárgya: Önkormányzat jogi képviselete 
 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Az írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az önkormányzatnál többféle jogi feladat van, amit 
eddig különböző ügyvédi megbízások alapján látott el. Ezt javaslom Dr. Kállai Sándor 
ügyvéden keresztül elvégezni jelenleg, illetve a jövőben. A díjazása az ügyvédei 
feladatok elvégzésére 90.000,- Ft + ÁFA/ hónap. Ez a feladat kiterjed az intézmények 
kapcsán felmerült munkaviszonnyal, köztisztviselői jogviszonnyal, közalkalmazotti 
jogviszonnyal kapcsolatos ügyek intézésére, okiratok szerkesztésére, ellenjegyzésére, peres és 
peren kívüli eljárásokban való képviseletre és jogi tanácsadásra is. A szerződést november 5-én 
már aláírtuk amiatt, hogy voltak olyan halaszthatatlan ügyek, amiben lépni kellett, nem volt 
lehetőség arra, hogy a testületi ülést követően legyen aláírva a megbízási szerződés. Annyi 
változás mindenképpen van az ügyvéd úr munkájával az elődeihez viszonyítva, hogy ő a jogi 
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ellenjegyzést a szerződésekkel kapcsolatban a helyszínen fogja végrehajtani, tehát nem kell 
elutazni a környező településekre amiatt, hogy a szerződés alá legyen írva. Ma is egy ilyenre 
került sor, tehát a lakóhelyükön lesz lehetőség a szerződés aláírására, illetve az ilyen feladatok 
elvégzésére.  
Én a szerződés jóváhagyását javaslom, a határozati javaslat így szól: „Doboz Nagyközség 
Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat jogi képviseletével 2014. november 5-től 
határozatlan időre dr. Kállai Sándor ügyvédet bízza meg. A vállalkozási díj összege havi 
90,000,- Ft + ÁFA. A vállalkozási szerződés aláírását jóváhagyja.” 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata 
a napirenddel kapcsolatban?  
 
Puju János Zoltán képviselő: Egy településnek a jogi képviselete elég fajsúlyos 
kérdés. Természetesen megértem, hogyha időhiány van, de úgy gondolom, hogy mindig 
van lehetőség, ha másra nem, egy szóbeli konzultációra egy ilyen fajsúlyos kérdésben. 
Részemről az elmúlt 20 év tapasztalata azt támasztja alá, hogy nagyon sok esetben 
számít a jogi képviselő személye és gyakorlatilag azt szeretném kérni, hogy ha a 
jövőben ilyen fajsúlyú kérdésekben döntünk, legalább egy szóbeli konzultációra legyen 
lehetőség a döntéshozatal előtt és akkor tudom érdemben támogatni a döntést. Ennyi lett 
volna az észrevételem. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm. 
 
Békési Mihály Tibor képviselő: Nekem annyi a kételyem, tegnap a bizottsági ülésen 
már mondtam, hogy ezen 5-i a dátum és ma 11-e van. Polgármester úr, 
kötelezettségvállalásnak minősül a szerződés aláírása és a testület jóváhagyása nélkül 
történt ez a dolog. A magam részéről nem tartom szerencsésnek, mivel megbízási díj is 
szerepel. Nyilván ha jóváhagyja a képviselő-testület, akkor nincs is semmi jogi 
probléma. Tegnap azt az információt kaptam, hogy az ügyvéd úr is jelen lesz az ülésen, 
a magam részéről sajnálom, hogy nincs itt, szerettem volna egy két kérdést intézni 
hozzá. 
 
Köves Mihály polgármester: Nem tudom honnan volt az információ, nem volt szó 
róla, hogy jelen lesz. Egyébként a kötelezettségvállalásról annyit, hogy a 
költségvetésében az önkormányzatnak szerepel előirányzat az ügyvédi munka 
ellenértékével kapcsolatban, s ilyen értelemben a kötelezettségvállalás az teljesen 
jogszerű. Mondom ezt annál az oknál fogva is, hogy a pénzügyi ellenjegyzés is 
megtörtént, mely korábban nagy hiányossága volt a korábbi testületi, illetve egyéb 
döntéseknek szerződésekkel kapcsolatban. Tehát pénzügyi ellenjegyzéssel alátámasztott 
szerződésről van szó. Én köszönettel fogadom az észrevételt, ha egy mód lesz rá, akkor 
mindig konzultálni fogok, de annyira sürgős ügyekkel kellett foglalkozni, hogy nem 
igazán volt idő, de a jövőben igyekszem előre tájékoztatni a Képviselő-testületet. 
 
Szabó Tibor aljegyző: Szeretnék hozzászólni, mert konzultáltam a polgármester úrral, 
miután kész volt az előterjesztés. Én sem tartom szerencsésnek, hogy így történt a 
dolog. Konzultáltam a Kormányhivatallal is, tulajdonképpen az volt a nemhivatalos 
álláspontjuk, hogy ez a Képviselő-testület felelőssége, ha utólagosan jóváhagyják, nem 
lesz ezzel kapcsolatban gond. Két dologban viszont én javaslom a kiegészítését a 
határozati javaslatnak. Mint a polgármester úr említette, szerintem vegyük bele, hogy az 
önkormányzat költségvetésének terhére, mert ezzel kapcsolatban viszont lehet, hogy 
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megszólítanak bennünket, ha nem írjuk bele, illetve én azt is bele írnám, hogy a 
határozat mellékletét képező szerződés aláírását jóváhagyja. Tehát tegyük a 
határozathoz a szerződést. Ha elfogadja a Képviselő-testület, akkor eredeti javaslatnak 
lehet tekinteni és akkor nem kell módosítani. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm, akkor a határozati javaslat így hangzik: 
„Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat jogi 
képviseletével 2014. november 5-től határozatlan időre Dr. Kállai Sándor ügyvédet 
bízza meg. A vállalkozási díj összege havi 90,000,- Ft + ÁFA, mely összeget az 
önkormányzat költségvetésének terhére biztosítja. A Képviselő-testület a határozat 
mellékletét képező vállalkozási szerződés aláírását jóváhagyja.” 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata 
a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Ezt a napirendi pontot megtárgyalta a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság, kérem a véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Bizottságunk 
megtárgyalta az előterjesztést, egyhangúlag elfogadtuk és elfogadásra javasoljuk a 
határozati javaslatot. 
 
Köves Mihály polgármester: Aki a kiegészítésekkel együtt eredeti javaslatként 
támogatja, kérem kézfelnyújtással szavazzunk.  
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 5 igen szavazattal, 1 tartózkodással a 
következő határozatot hozta: 
 

183/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat  
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 
önkormányzat jogi képviseletével 2014. november 5-től határozatlan 
időre Dr. Kállai Sándor ügyvédet bízza meg. A vállalkozási díj 
összege havi 90,000,- Ft + ÁFA, mely összeget az önkormányzat 
költségvetésének terhére biztosítja. A Képviselő-testület a határozat 
mellékletét képező vállalkozási szerződés aláírását jóváhagyja. 
 
Felelős:  Köves Mihály polgármester 

 
A VII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VII. napirendi pont tárgya: A Dobozi Hírmondó szerkesztőjének megbízatása 
 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
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Köves Mihály polgármester: Köszönöm, hogy Futakiné Debreczeni Ilona jelen van a 
testületi ülésen. Eddig ő végezte az igen nagy munkát, a Dobozi Hírmondó 
szerkesztését. Ezúton is megköszönöm a Képviselő-testület nevében a munkát és 
október 13-tól határozatlan időre a szerkesztői feladatok elvégzésére javaslom Vácziné 
Urbanecz Annamáriát megbízni, aki korábban évekig közreműködött a szerkesztésben. 
Díjazásával kapcsolatban ugyanannyit javaslok megállapítani részére, mint a korábbi 
szerkesztőnek, bruttó 65.000,- Ft/hó összegben. Icu nem vállalta tovább a szerkesztői 
feladatokat, hiszen van egyéb elfoglaltsága is. Ezt elfogadtam, tudomásul vettem és még 
egyszer megköszönöm a munkádat.  
Határozati javaslatként az alábbiakat terjesztem a tisztelt Képviselő-testület elé: „Doboz 
Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a Dobozi Hírmondó szerkesztői 
feladatok elvégzésére 2014. október 13-tól határozatlan időre, havi bruttó 65.000,- Ft/hó 
díjazás mellett Vácziné Urbanecz Annamáriát bízza meg.„ 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek észrevétele, javaslata a 
napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Puju János Zoltán képviselő: Személyes érintettség miatt szeretném kérni kizárásomat 
e napirendet érintően a szavazás alól.  
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm. Kérem szavazzunk a kizárásról. 
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 5 igen szavazattal 1 tartózkodással a 
következő határozatot hozta: 
 

184/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat  
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Puju János 
Zoltán képviselőt – e napirendet érintően - a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 49.§-ának (1) 
bekezdése alapján a döntéshozatalból kizárja. 

 
Köves Mihály polgármester: Ezt a napirendi pontot megtárgyalta a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság, kérem a véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Bizottságunk 
megtárgyalta az előterjesztést, egyhangúlag elfogadtuk és elfogadásra javasoljuk a 
határozati javaslatot. 
 
Köves Mihály polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem szavazzunk a 
határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 5 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
– a következő határozatot hozta: 
 

185/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat  
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Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a Dobozi 
Hírmondó szerkesztői feladatok elvégzésére 2014. október 13-tól 
határozatlan időre, havi bruttó 65.000,- Ft/hó díjazás mellett Vácziné 
Urbanecz Annamáriát bízza meg.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Köves Mihály polgármester 

 
Köves Mihály polgármester egy csokor virággal megköszönte Futakiné Debreczeni 
Ilona eddig végzett munkáját. 
 
A VIII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VIII. napirendi pont tárgya: A Dobozi Általános Iskola körzethatárának 
meghatározására vonatkozó tervezet véleményezése 
 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 
50. § (8) bekezdése szerint a kormányhivatal meghatározza és közzéteszi az általános 
iskolák felvételi körzetét. Településünk viszonylag könnyű helyzetben van, hiszen 1 
általános iskola működik a nagyközségben, így a felvételi körzethatár is a Doboz 
Nagyközség közigazgatási területéhez igazodik. Ez technikai jellegű kijelölés. 
Határozati javaslatként az alábbiakat szeretném beterjeszteni: „Doboz Nagyközség 
Önkormányzata Képviselő-testülete a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a 
köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet 
24.§ (1) bekezdése alapján megtárgyalta a Dobozi Általános Iskola felvételi 
körzethatárára vonatkozó tervezetet, mellyel egyetért. A tervezet a határozat mellékletét 
képezi. A Képviselő-testület megbízza az aljegyzőt, hogy a határozat végrehajtása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg.” 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e valakinek a napirenddel kapcsolatban észrevétele, 
javaslata?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
Köves Mihály polgármester: Megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem a 
véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadtuk és 
elfogadásra javasoljuk a határozati javaslatot. 
 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki a határozati javaslattal egyetért, 
kérem szavazzunk a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal.  
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A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
– a következő határozatot hozta: 
 

186/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat  
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a nevelési-
oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 
névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet 24.§ (1) 
bekezdése alapján megtárgyalta a Dobozi Általános Iskola felvételi 
körzethatárára vonatkozó tervezetet, mellyel egyetért. A tervezet a 
határozat mellékletét képezi. A Képviselő-testület megbízza az 
aljegyzőt, hogy a határozat végrehajtása érdekében a szükséges 
intézkedéseket tegye meg. 

 
Felelős: Szabó Tibor aljegyző 
Határidő: 2014.11.28. 

 
A IX. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IX. napirendi pont tárgya: II. félévi munkaterv kiegészítése 
 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az előző Képviselő-testület októberig fogadta el a 
munkatervét, így a választásokat követően is munkaterv kiegészítésre, munkaterv 
elfogadásra tennék javaslatot. A kiküldött előterjesztés tartalmazza azokat a napirendi 
pontokat, amelyek az elkövetkezendő munkaterv szerint kettő testületi ülés napirendje 
lennének. November 27-ére tervezzük az egyik testületi ülést, illetve december 18-ára a 
másikat. A decemberi testületi ülést követően szintén testületi ülés keretei között 
közmeghallgatásra is sor kerülne. A közmeghallgatást az önkormányzati törvény írja elő 
olyan módon, hogy évente egy alkalommal kötelező közmeghallgatáson beszámolni, 
illetve közmeghallgatást tartani a Képviselő-testületnek. Módosító indítványunk 
nincsen, tehát a kiküldött anyag elfogadását javaslom. Van-e valakinek javaslata, 
észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem a 
véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadtuk és 
elfogadásra javasoljuk. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a munkaterv javaslattal, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
– a következő határozatot hozta: 
 

187/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat  
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2014. II. 
félévi munkatervének kiegészítését a határozat melléklete szerint.  
 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: Köves Mihály polgármester 

 
A X. napirendi pont tárgyalása: 
A X. napirendi pont tárgya: Invitel béreltvonali internet szerződésének hosszabbítása 
 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A településen az önkormányzat internet szolgáltatója az 
Invitel Távközlési Zrt., a szerződése most jár le, eddig 50/50Mbit sebességet biztosított, 
változatlan díjszabással 80/8Mbit sebességre emelkedne a szolgáltatás. A díja 
változatlan, 129.792,- Ft+ÁFA/hónap. 
Határozati javaslat: „Doboz Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja 
az Invitel Távközlési Zrt. által benyújtott szerződésmódosítást a jelenlegi előfizetési díj 
(129.792Ft+Áfa) változatlanul hagyása mellett és felhatalmazza a polgármestert a 
szerződés aláírására, és a szükséges intézkedések megtételére.” 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem van-e valakinek a napirenddel kapcsolatban 
észrevétele, javaslata? Annyit szeretnék elmondani, hogy az önkormányzat internet-
szolgáltatására csak ez az egy internet-szolgáltató alkalmas a jelenlegi rendszer 
kompatibilitása szempontjából. Másik internet-szolgáltatót nem tudnánk fölkérni, illetve  
szerződést kötni a szolgáltatás biztosítására. 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem a 
véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadtuk és 
elfogadásra javasoljuk a határozati javaslatot. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki a határozati javaslattal egyetért, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 
– a következő határozatot hozta: 
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188/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat  

 
 

Doboz Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja az 
Invitel Távközlési Zrt. által benyújtott szerződésmódosítást a jelenlegi 
előfizetési díj (129.792Ft+Áfa) változatlanul hagyása mellett és 
felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására, és a szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: 2014. november 20. 

 
XI. Bejelentések 
 
1. Körösök Völgye Natúrpark Egyesület együttműködési nyilatkozattal 
kapcsolatos 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A Körösök Völgye Natúrpark Egyesület kéréssel fordult 
az Önkormányzathoz abban a tárgyban, hogy a Körök Völgye Natúrpark 
névhasználatához az Önkormányzat járuljon hozzá. Ez a pályázati lehetőségek 
tekintetében nyújt majd előnyöket az önkormányzatunknak, többek között a Natúrpark 
település címet igazoló dokumentumot is ki tud bocsátani így a Natúrpark Egyesület, 
valamint a Natúrpark együttműködő partner cím is adományozható lesz. Az aljegyző 
úrral konzultáltunk, hogy az együttműködési nyilatkozat aláírásához nem szükséges 
Képviselő-testületi hozzájárulás. A nyilatkozatot aláírtuk és visszaküldtük a Körösök 
Völgye Natúrpark Egyesülethez. 
 
2. Szemétszállítási közszolgáltatással kapcsolatos 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Korábban az előző testület a 157/2014.(IX.30.) 
Képviselő-testületi határozatával elfogadta, hogy a Békés Manifest Kft. részére 
854.749,- Ft összegű tagi kölcsönt nyújtson a Békés Manfest Kft. bevételkiesésének 
ellentételezésére. Mint köztudott a rezsicsökkentés érinti a szemétszállítási szolgáltatást 
is, és ezáltal a szolgáltatóknak bevételkiesése jelentkezik. A Békés Manifest Nonprofit 
Kft. önkormányzati tulajdonban álló társaság, így a bevételkiesés a települési 
önkormányzatokat érinti. Minden településre kidolgozta a társaság, hogy mennyi az a 
bevételkiesés negyedéves bontásban egyrészt tényadatok, másrészt tervadatok alapján, 
hogy mennyi az az összeg, ami várhatóan nem fog befolyni az adott településen. Doboz 
Nagyközségben a legutóbbi kimutatás alapján 2.293.301,- Ft fog hiányozni 2014. évben 
a szolgáltatási díjból. Ennek a II. negyedéves összege a már említett 854.749,- Ft-os 
összeg, amit tagi kölcsönként kér az önkormányzattól. Erről mivel már döntés született, 
ezt bejelentésként, illetve tájékoztatásként kívántam elmondani a Tisztelt Képviselő-
testületnek. A Nemzeti Közszolgáltató Szervezet 2015. év valamelyik hónapjától fog 
működni, mely első lépcsőben gáz, illetve áramszolgáltatást fogja majd egy nemzeti 
közszolgáltató cég biztosítani, a második lépcsőben pedig a víz, illetve szemétszállítási 
szolgáltatást. Ennek részleteit nem ismerjük, hogy mely időponttól, milyen 



 
 

17 

költségekkel, milyen feltételekkel, milyen formában lesz erre lehetőség, de annyi 
bizonyos, hogy a Békés Manifest veszteségét, vagy bevételkiesését az 
önkormányzatoknak kell biztosítani. Vannak olyan önkormányzatok, melyek nem 
vállalták a tagi kölcsön nyújtást, akkor a Katasztrófavédelem lép közbe, hiszen Ők 
kéthetente felügyelik a szemétszállítás végrehajtását Elméletben lehetőség van 
felmondani a Békés Manifest Kft-vel a szerződést, én úgy gondolom, hogy ilyen 
szabályozás közepette mindenképpen meg kell várni, hogy milyen módon lehet 
megbízhatóan és pontosan biztosítani a közszolgáltatásokat, többek között a 
szemétszállítási közszolgáltatást is. Nem tartom helyesnek, hogy a Kft. a bevételkiesést 
az önkormányzattal fizetteti meg, jól tudjuk, hogy ahol bevételkiesés van, ott a 
költségeket is csökkenteni kell. Nem látjuk, hogy itt milyen lépéseket tesznek a 
költségek csökkentésére. Több önkormányzat képviselői kérték, hogy mutassa be 
milyen intézkedéseket, intézkedés sorozatokat tervez annak érdekében, hogy a 
költségeit csökkentse. Nincs olyan információm önkormányzati körből, ami ilyen 
intézkedések bemutatását célozta, illetve szolgálta. Az a cél, hogy az országban minden 
település azonos összeget fizet, azonos szolgáltatásért. Ezt tájékoztatásul szerettem 
volna bejelentések között elmondani. 
 
3. Mezőgazdasági tevékenységgel kapcsolatos  
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester:  A búza vetése megtörtént 6,46 hektáron. A kukorica 
aratáson is túl vagyunk, ez 753,39 q szárítva, tehát ennyi az eladható mennyiség, mely 
jelen pillanatban a Dobozi Agrár Kft-nél van tárolva. Folyamatban van az őszi 
mélyszántás, és elkészítettük Szabó László képviselő úrral a vetéstervet 2015. évre. 
 
4. Szennyvízberuházással kapcsolatos 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester:  Részletes tájékoztatás ígértem a beruházás helyzetéről. 
A Dobozi Hírmondóban minden számban foglalkozunk magával a beruházással 
tényszerűen, hiszen igen komoly problémák vannak a beruházás kapcsán. Ez több okra 
vezethető vissza, hiszen késedelemben van a kivitelezés akár a telepnél, akár a hálózat 
építésnél. Két kooperációs értekezleten vettem részt, ahol olyan információhoz jutottam 
mely negatív képet erősített meg a beruházásról. Az engedélyek megkérése, 
ügyintézése, előkészítése területén súlyos felelősség terheli azokat, akinek ez feladata 
lett volna, illetve volt az én véleményem szerint, hiszen a vízjogi engedély késedelmi 
miatt körülbelül 108 napos késéssel tudott a kivitelező a hálózati munkálatokhoz 
hozzáfogni. Ez a 108 napos késés úgy néz ki, hogy a beruházás egész megvalósítása 
során jelen lesz, és igen nagy erőösszpontosításra lenne szükség ahhoz, hogy ezt a 
késedelmet ledolgozza, illetve megszüntesse maga a kivitelező. Nem tudom, hogy az 
engedélyekkel kapcsolatban milyen intézkedések voltak, de én egy soron kívüli belső 
vizsgálatot fogok elrendelni annak érdekében, hogy megállapítsuk, hogy itt a 
hivatalban, Vagy az önkormányzatnál kik a felelősek ennek a késedelemnek a 
bekövetkezéséért, ugyanis már 2010-ben tudtuk, hogy a településen szennyvízberuházás 
fog megvalósulni, de még 2014-ben került sor a művelési ág változásának a 
bejegyzésére, ahol a telep lesz. A beruházás legvégső időpontja 2015. szeptember 30-a. 
Ezután már nem lesz lehetőség támogatás lehívására. Tehát addig mindenképpen el kell 
jutni a műszaki vonalnak, hogy akár a telep, akár a hálózat megvalósuljon. A telepnek 
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van egy 6 hónapos próbaüzeme. A mérnöki oldalról is folyamatosan érkeznek az 
észrevételek, hogy késés van. Határozottan kértük a kivitelezőt, hogy foglalkoztassanak 
több csapatot, mind a hálózat, mind a telep tekintetében. Ha több alvállalkozót 
alkalmaz, lehetőség nyílik a beruházás sikeres befejezésére, és nem kerül az 
önkormányzat olyan helyzetbe, hogy saját erőből kell a beruházást befejezni. Azon 
dolgozunk, és azon vagyunk minden erőnkkel, hogy ehhez segítséget nyújtsunk. 
Nagyon komoly erőfeszítés kell ahhoz, hogy ez a késedelem ledolgozásra kerüljön. 
Látok problémát a tervezésben, látok a hivatali munkában, és látok az előkészítés során, 
valamint a közreműködők részére is megfogalmaztam azt a kritikát, hogy nem vagyok 
megelégedve se a projektmenedzser, se a kivitelező, se a mérnökszervezet, se a műszaki 
ellenőrzés munkájával, hiszen ha mindenki jól dolgozik és mossa kezeit, akkor nem 
lenne ilyen nehéz helyzetben az önkormányzat. Az biztos, hogy mint kedvezményezett,  
az önkormányzatnak kell minden következménnyel szembenéznie a beruházás 
tekintetében.  Ha a kivitelező nem tudja határidőre befejezni a munkálatokat, annak 
bizony nagyon komoly következményei lesznek, de mi a magunk részéről mindent 
megteszünk annak érdekében, hogy ez a beruházás sikeresen be tudjon fejeződni, 
mégpedig határidőben. 
A szennyvízzel kapcsolatban ennyit szerettem volna elmondani és a Dobozi 
Hírmondóban folyamatosan tényszerűen tájékoztatást fogunk nyújtani a lakosságnak. 
 
5. Az Együttműködési Megállapodással kapcsolatos 
Előadó: Köves Mihály polgármester   
 
Köves Mihály polgármester: A költségvetési koncepció készítési kötelezettség 2014 
évben egy évközi törvénymódosítással kapcsolatban megszűnt, valamint nem kell a 
költségvetési terv ¾ éves helyzetéről szóló tájékoztatást sem elkészíteni az 
önkormányzatnál. Jogszabályi kötelezettség erre vonatkozóan nincs, ettől függetlenül 
természetesen lehet készíteni, az információnyújtás, illetve szolgáltatás azért működhet, 
de a jogszabályok számunka ezt kedvezően módosították. Aki régebb óta nyomon 
követi a képviselő-testületi munkát, az tudja, hogy 2012-ben november 30-ig kellett a 
költségvetési koncepciót és ¾ éves tájékoztatót elkészíteni, 2013-ban már október 31-e 
volt a határidő, most is, 2014-ben, de még mielőtt a határidő elérkezett volna, hatályon 
kívül helyezték ezt a rendelkezést. 
 
6. Tag delegálása a DAREH Önkormányzati Társulásba 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Doboz Nagyközség Önkormányzata tagja a Délkelet-
Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó Önkormányzatai 
Társulásnak (5900 Orosháza, Szabadság tér 4-6.). A Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 94. § (2) bekezdése alapján a 
társulási tanácsot a társult önkormányzatok képviselő-testületei által delegált tagok 
alkotják. 
Az önkormányzatnál bekövetkezett személyi változások miatt szükséges az 
önkormányzat részéről új tagot és egy póttagot delegálni a DAREH Önkormányzati 
Társulásba. Javaslom, hogy a korábbi gyakorlatnak megfelelően a polgármestert, 
akadályoztatása esetén az alpolgármestert delegáljuk. 
 
Van- e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
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Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen.  Kérem a Képviselő-testületet, hogy 
szavazzunk az alábbi határozati javaslat elfogadásáról: „Doboz Nagyközség 
Önkormányzata Képviselő-testülete a Délkelet-Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási 
Rendszer Létrehozását Célzó Önkormányzatai Társulásba Köves Mihály polgármestert 
delegálja, akit akadályoztatása esetén teljes jogkörrel Aratóné Vágner Margit 
alpolgármester helyettesít.” 
 
Köves Mihály polgármester: Megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem a 
véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság a napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadtuk és 
elfogadásra javasoljuk a határozati javaslatot. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki a határozati javaslattal egyetért, 
kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
 

189/2014.(XI.11.) sz. képviselő-testületi határozat 
 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a Délkelet-
Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó 
Önkormányzatai Társulásba Köves Mihály polgármestert delegálja, 
akit akadályoztatása esetén teljes jogkörrel Aratóné Vágner Margit 
alpolgármester helyettesít. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
7. Választási plakátok eltávolításáról  
Előadó: Szabó Tibor aljegyző:  
 
Szabó Tibor aljegyző: Szeretném tájékoztatni a képviselőket, illetve 
emlékeztetni arra, hogy a választási eljárásokról szóló törvény rendelkezései 
szerint a választási plakátok eltávolításának a határideje a mai napon lejár. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e további bejelentés? 
 
További bejelentés nem volt. 
 
XV. Kérdés, interpelláció: Nem volt 
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Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a 
hozzászólásokat, javaslatokat és a nyílt ülést 15.00 órakor bezárta és javasolta, hogy 5 
perc szünet után folytassa a testület munkáját. 
 
 
 

k.m.f.t. 
 
 
 
 Szabó Tibor Köves Mihály 
 aljegyző polgármester 
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